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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Várhatóan hány helyen jelennek meg és milyen támogatást kapnak az idősek ellátását
szolgáló speciális kórházi osztályok?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Dr. Csehák Judit egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A kórházba kerülő idősek felét nem a megfelelő kórházi osztályon, vagy nem a megfelelő
módon kezelik- derül ki az Egészségfejlesztési Kutatóintézet tanulmányából .
A félrekezelt idősek problémája azért is különösen fontos, mert Magyarországon az idősek
száma egyre növekszik, és öt éven belül eléri a 20 évesnél fiatalabbak számát .
Értesültünk arról is, hogy több kórházban - MÁV Kórház, Rókus Kórház - speciális kórházi
osztályokat alakítanak ki, amely az idősek ellátását szolgálja. A magyar lakosság 30%-a, és a
betegek 60 %-a nyugdíjas, ezért e két kórház kezdeményezése kevésnek tűnik .

Kérdezzük Miniszter Asszonytól :

Várhatóan hány kórházban jelennek meg a speciális osztályok?

Milyen mértékben támogatja ezt az átszervezést az egészségügyi tárca?
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írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .

Dr. Frajna Imre
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